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Jaarverslag 2017 secretaris. 

 
 

Inleiding: 

 

Het jaar 2017 kan bestuurlijk gekenmerkt worden  als een tumultueus jaar. Veel bestuurlijke 

veranderingen, waarover later meer, hebben het niet altijd eenvoudig gemaakt. 

Met name de aanvallen op bestuurders, maar ook op leden van commissies, via sociale media zijn soms 

bijna onfatsoenlijk. Uiteraard zullen er fouten gemaakt worden en beslissingen genomen waar niet 

iedereen blij mee is. Echter mag u er als liefhebbers vanuit gaan dat de intentie altijd is dat het algemene 

belang van liefhebbers en duiven vooropstaat. 

 

Bestuur: 

 

Het bestuur heeft afgelopen jaar, naast de contacten via telefoon en mail 12 x met elkaar vergaderd. 

Daarnaast is er in het voor- en najaar overlegd met regio besturen en vervoerscommissies. Ook is er 

uiteraard overleg met de besturen van afdeling 7 en 9. 

Naast het “normale” bestuurlijke werk heeft het bestuur ook veel tijd besteed aan de afwikkeling van de 

rechtszaak, denk aan de brievenprocedure ons door de rechter opgelegd, en tuchtzaken. 

Uiteraard bezoeken afgevaardigden van het bestuur ook bijeenkomsten van andere organisaties als NU en 

commissievergaderingen. In het vliegseizoen zijn het m.n. de beide concoursleiders die veel werk hebben 

te verzetten. Daarom is het van belang dat voor al dit werk voldoende mensen beschikbaar zijn, zodat 

taken verdeeld kunnen worden. Ondanks alle inspanningen is het moeilijk mensen te vinden voor het 

bestuur, maar met name ook voor de FCC. 

 

Ledenvergadering. 

 

Op de voorjaarsvergadering in Terwolde moest helaas afscheid genomen worden van W. Pasman en P. 

Pennekamp om persoonlijke redenen. Ook moest F. Jacobs noodgedwongen na een bestuursperiode van 

ruim 9 jaar afscheid nemen. Later in het jaar mochten we als bestuur meemaken dat hij de gouden speld 

van de NPO kreeg opgespeld voor zijn verdiensten voor de duivensport, waarmee hij de jongste gouden 

speld drager ooit werd. 

H. van den Berg werd benoemd als voorzitter en M. ten Dolle werd voorgedragen en benoemd als 

secretaris. Ook mochten J. Derks en R. van Emous tot het bestuur toetreden. 

Helaas moest H. van den Berg na niet al te lange tijd, tot zijn en ons leedwezen, tot de conclusie komen 

dat hij zijn dagelijkse werk niet kon combineren met zijn bestuurlijke taak en de tijd die dat in beslag 

nam. 

 

De najaarsvergadering op 31 oktober verliep niet zoals je zou mogen verwachten. Door de afwezigheid 

van de nog zittende voorzitter nam M. ten Dolle de honneurs waar. Doordat er veel tijd genomen werd 

voor agenda punten en de grote hoeveelheid verenigingsvoorstellen kon de agenda niet volledig 

afgewerkt worden. Besloten werd de vergadering te vervolgen op 19 december. Helaas bleken op deze 

vergadering een groot aantal verenigingen afwezig zonder afmelding, waardoor er feitelijk geen besluiten 
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konden worden genomen. Uiteraard zal het voorkomen dat verenigingen verstek moeten laten gaan, maar 

een afmelding naar het secretariaat per mail moet m.i. toch mogelijk zijn. 

 

Aantallen leden. 

 

Ook dit jaar zijn ons helaas weer de nodige liefhebbers ontvallen door overlijden en leven we mee met de 

nabestaanden. De aantallen van de leden die gestopt zijn met de duivensport zijn nog niet binnen van de 

NPO. Op de voorjaarsvergadering 2018 zullen we naar we aannemen deze getallen wel beschikbaar 

hebben. Wel weten we dat helaas 3 verenigingen zijn opgehouden te bestaan. Ook hebben 2 leden op 

medische gronden toestemming gekregen over te stappen naar een andere afdeling. 

 

Kampioenschappen een TT winnaars 
 

Op 18 november werden door de jeugdcommissie in Ede de jeugdkampioenen gehuldigd. Helaas lieten 

velen verstek gaan. Voor 2018 zal het bestuur i.o. met de jeugdcommissie naar een passende oplossing 

zoeken. De jeugd kampioenen 2017 waren: 

Vitesse: onaangewezen Henrico Sneller. aangewezen Luca Mulder 

Midfond: onaangewezen Henrico Sneller. aangewezen Mirthe van Es 

Jonge duiven: onaangewezen Thed van Wel. aangewezen Bjorn Gerritsen 

Natour: onaangewezen Henrico Sneller. aangewezen Antonie Wijngaards 

De generaal kampioenen zijn geworden: 

Onaangewezen: plaats 3 Thed van Wel, plaats 2 Lisanne van Dam en op plaats 1 Henrico Sneller 

Aangewezen: plaats 3 Mirthe van Es, plaats 2 Jordi Schrijvers en op plaats 1 Lisanne van Dam. 

 

Op zaterdagavond 16 december was de kampioenenhuldiging voor de senioren in “de IJsselhoeve” te 

Doesburg. In een in kerstsferen gehulde zaal werden 10 kampioenen per onderdeel gehuldigd evenals de 

generalen en duifkampioenen. De kampioenen waren: 

Vitesse: onaangewezen H. Scheffel en aangewezen G&R Schuiling 

Midfond: onaangewezen G. Albers en aangewezen D. Pluim 

Jonge duiven: onaangewezen J. Groenen en aangewezen Jac. Hop 

Natour: onaangewezen W. Schuurman en znn en aangewezen John Romein 

Eendaagse fond:onaangewezen P.J.H. Pennekamp en aangewezen G.J. Beens 

Meerdaagse fond: onaangewezen T. Koele & zn en aangewezen Gerard Kok 

De generaal kampioen snelheid onaangewezen werd H en E.J Eijerkamp met op de 2
e
 plaats H. Scheffel 

en op plaats 3 J. Groenen. 

Generaal snelheid aangewezen werd J. Groenen met op plaats 2 Comb. Huisman en op plaats 3 John 

Romein. 

De duifkampioenschappen werden een prooi voor: 

Vitesse: E.C.M. Woudstra met duif 13-1832991 

Midfond: H&J&L van den Berg met duif 15-1358054 

Jonge duiven: Aart Hup met duif 17-1783808 

Natour: Combinatie Ebben met duif 17-1055946 

Eendaagse fond: H en E.J. Eijerkamp met duif 15-1364386 

Meerdaagse fond: Comb. ten Cate met duif 15-1406180 

Generaal snelheid: Hendriks-Sanders met duif 16-1318066 

 

Onze winnaars van een teletekst vlucht werden door het bestuur met een bloemetje gefeliciteerd en 

vonden daarna een foto op de afdelingssite in de fotogalerij. 

 

Vluchten 

 

Dat we in onze land en de lossingsgebieden meer en meer te maken krijgen met extremer weer is een feit. 

De discussie over de oorzaken hiervan laat ik graag over aan de deskundigen. 
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Feit is wel dat door de soms wisselende weersvoorspellingen de lossingsverantwoordelijken het steeds 

moeilijker krijgen. Wanneer vluchten afgelast of ingekort worden of er van losplaats gewisseld moet 

worden levert dit regelmatig onbegrip op. Immers wij zien op buienradar, naar wij menen, precies hoe het 

weer eruit ziet en denken vanachter de PC te weten wanneer de duiven gelost moeten worden. Toch ben 

ik van mening dat wij onze lossingsverantwoordelijken enige krediet verschuldigd zijn. Met hulp van 

WCO en IWB doen ze wekelijks hun best om de juiste beslissing te nemen. 

 

NPO 

 

Onze landelijke organisatie heeft haar in 2016 ingezette vernieuwingsslag in 2017 verder doorgevoerd. 

Door het maken en vaststellen van de nieuwe statuten het instellen van platforms en secties probeert men 

de organisatie NOC-NSF proof te maken. Op 6 april heeft men in Hierden aan onze leden een presentatie 

gegeven over GPS2021 en de route naar hun stip op de horizon. Veel is nog onduidelijk en niet iedereen 

staat te springen bij de veranderingen die dit te weeg zal brengen. Echter in een veranderende duivensport 

met steeds minder liefhebbers is het goed dat er pogingen ondernomen worden om het tij te keren. 

 

Vrijwilligers 

 

In onze vergrijzende sport zien we dat steeds meer werk neerkomt op minder mensen. Daarom is het ook 

dat wij bewondering en erkenning mogen tonen voor al die mensen, op welk spelniveau ook, die steeds 

weer klaar staan om er voor te zorgen dat wij onze sport kunnen blijven uitoefenen en hiervan mogen 

genieten. Dank aan al die harde werkers. 

 

Marinus ten Dolle 

Secretaris afdeling 8 GOU 

 

 

 

 

 

 

 


